
Filmin comen�ar� a rodar al mar� a Barcelona la seva

primera producci� pr�pia, una s�rie c�mica basada en un

llibre

Ripoll assegura que Òno imitaran formulesÓ i que faran apostes ÒsingularsÓ

en la l�nia de la plataforma

Filmin comen�ar� a rodar a principis de mar� a Barcelona la seva primera producci� pr�pia, una s�rie c�mica

basada en un llibre. Ho explica el cofundador i director editorial de la plataforma, Jaume Ripoll, que assegura que

Òno imitaran formulesÓ dÕaltres plataformes i que la nova s�rie anir� en la l�nia del per f il de Filmin. ÒLa imitaci�

quasi sempre acaba en derrota i hem de trobar apostes singularsÓ, avan�a. LÕanunci de Filmin coincideix en un

moment de creixement sostingut de la plataforma, que sÕha benef iciat de la situaci� pand�mica dels �ltims

mesos. Segons Ripoll, Filmin ja ha trencat lÕestereotip que al seu cat�leg hi ha nom�s cinema independent i

minoritari. ÒA la nostra plataforma hi tenim gaireb� de totÓ, defensa.

Ripoll explica que el rodatge de la seva primera producci�, una s�rie c�mica, es preveu pel mar�, per� admet

que tamb� dependr� de la situaci� de la pand�mia. Assenyala, en aquest sentit, que la seva previsi� era iniciar el

rodatge al mes dÕoctubre i degut al context actual es va haver de cancelálar.

En qualsevol cas, la nova s�rie introduir� a Filmin en el cam� de la producci� audiovisual. De fet, recorda que han

prioritzat la distribuci� per sobre de la producci� per Òmotius econ�mics i perqu� hi ha moltes pelál�cules

f inalitzades que no han trobat el seu p�blic i no han arribat al pa�sÓ. Ripoll creu que la seva tasca �s Òdonar

visibilitat a aquestes pelál�cules i que hi hagi un retorn econ�mic que permeti a les productores seguint fent

llargmetratgesÓ.

Aix� mateix, explica que estan obligats per la llei a inver tir par t dels seus ingressos en producci� pr�pia. Ò�s

impor tant fer-ho perqu� reforces la imatge de companyia que pot mirar dÕigual a igual a les altres plataformes i

all� que �s teu es capitalitza de forma m�s contundentÓ.

Ripoll creu que el cinema del present tampoc sÕentenia sense la producci� de Òles antigues plataformesÓ que

eren les cadenes de televisi� com Mediaset, TV3, Atresmedia, TVE o la FORTA. ÒLa irrupci� de les plataformes

com a entitat productora no �s m�s que complementar al que ha passat f ins araÓ. Considera que la gran novetat

�s lÕimpuls amb el qual produeixen les plataformes audiovisuals.

CreixementRipoll apunta que lÕ�xit de Filmin de lÕany passat, que va coincidir amb la pand�mia i el tancament dels

cinemes o la seva reducci� dÕaforament, ha estat per la seva experi�ncia, bagatge i recorregut que els ha

perm�s Òadaptar-seÓ a la situaci� dÕexcepcionalitat. Un exemple que cita �s lÕalt nombre de festivals que la



plataforma va acollir sobretot a f inals dÕany gr�cies a la seva Òtecnologia i coneixement editorialÓ. Una clara

mostra dÕaquest creixement, detalla, �s que lÕany 2019 Filmin va facturar al voltant de 6 milions i lÕany passat, al

voltant dels 14 milions.

En un moment marcat per la proliferaci� de plataformes audiovisuals i lÕaugment dels usuaris, Ripoll assegura

que Filmin sÕha fet un lloc perqu� por taven ja 15 anys i molts dels seus subscriptors sÕhan conver tit en

Òprescriptors i han recomanat la plataformaÓ. Af irma que han aconseguit ser Òcomplementaris als altres amb la

for�a suf icient per dir que es pot prescindir dÕaltres subscripcions i amb Filmin ja ho tens gaireb� totÓ.ÒCanvi de

percepci�ÓRipoll destaca que han aconseguit Òsubver tirÓ la idea que hi havia abans que Filmin era nom�s una

plataforma de cinema independent i m�s minoritari. ÒAix� sÕha anat trencant en la mesura que el p�blic ha arribat

a la plataformaÓ.

Per altra banda, el cofundador de la plataforma aposta per, quan Òhagi passat aquesta desgr�ciaÓ, obrir un debat

entre tots els actors del mercat amb productores, distribu�dores, institucions p�bliques, sales de cinema i

plataformes. Planteja que sÕhan de respondre preguntes com si una pelál�cula que sÕestrena directament a

plataforma pot optar als Gaud� i als Goya i a les ajudes de lÕICEC o lÕICAA . inversi� que han fet.

Sobre lÕentrada de Nazca Capital i Seaya Ventures a Filmin, Ripoll explica que han apor tat coneixement. ÒEn

saben molt en la gesti� dÕempresa i ens poden ajudar al creixement de la pr�pia companyia amb millores

tecnol�giques, la possibilitat dÕanar a altres pa�sos i de fer un m�rqueting que permeti que nova gent ens

coneguiÓ.
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